
尖晶蓝，蓝宝石，人造宝石。

产品名称 尖晶蓝，蓝宝石，人造宝石。

公司名称 梧州市长洲区恒久宝石经营部

价格 .00/个

规格参数 类别:尖晶成品
材质:尖晶石
形状:长方形

公司地址 梧州市新兴二路银城大厦1单元702室

联系电话 86 0774 3886973 13977483548

产品详情

类别 尖晶成品 材质 尖晶石
形状 长方形 材料来源 人造
包装 PP袋独立包装 切工 AB、A、AA、AAA
颜色 蓝色 品牌 wuzhougems
产地 广西 使用场合 答谢客户、节日庆祝、婚

庆、生日、家居摆挂件、
装饰品、纪念收藏品、玩
赏品、招财用品、镇宅用
品、辟邪用品

送礼对象 送父母/长辈、送孩子/宝
宝、送女友/老婆、送男友
/老公、送朋友、送同事、
送客户、送领导、送同学
、送恩师、送老外、送哥
哥/弟弟、送姐姐/妹妹、
其他

是否提供加工定制 是

产品详细描述：中文（chinese）

 1、产品形状：尖晶(sapphire)， 各种形状

 2、产品名称：尖晶蓝，蓝宝石，人造宝石

 3、材料：尖晶

 4、颜色有：蓝色系列



 5、尺寸：各种规格，各种尺寸，按客户要求，客户订单生产

 6、等级：ab、a、aa、aaa

 7、投递时间：3-5天，ups、hhl、ems、fedex

 8、邮箱（email）： gems@vip.163.com

 9、贸易通：wuzhougems

 10、qq：58745374

 11、联系人：谢先衡 伍兰梅

 12、产品网站： http://wuzhougems.cn.alibaba.com/

 如果您需要购买我们的产品，请与我们进行联系洽谈。请把您所需要宝石的形状、规格、颜色、数量
等详细订单发送到我们的邮箱，或传真给我们。我们将给您发送产品的价格表、色卡表等其它进一步资
料。

 我们的经营原则：质量致上，诚信为本；以质量求生存，以信誉求发展；奉行真诚合作，互利共赢，
共同发展！

 我们是一家生产、加工、销售人造宝石的专业厂家。我们生产、加工的宝石主要产品为：立方氧化锆
宝石、红刚玉、蓝刚玉、尖晶蓝、稀土玻璃、锆石饰品等宝石产品。

 我们的产品广泛适用于头饰,手饰,戒指,项链,钟表,服装,鞋业等装饰用途，特别适合各珠宝首饰厂商的需
求。

 我们是中国广西梧州优质的立方氧化锆（锆石）和人造宝石的制造商和出口商。我们有八家工厂和数
以千计的工人。我们经验丰富，我们的产品赢得了市场良好的兴誉。

 我们的产品，形状多样、色彩丰富、规格齐全、质量高等。我们也可根据客户的样品或图纸的具体要
求生产加工各种特殊形状、规格、颜色的人造宝石产品。

 我们的工人技术一流，产品质量过硬，价格优惠，恪守信用，交货及时，在国内外享有盛誉。我们的
产品畅销全国各地，直销香港、台湾，远销东南亚、美国、欧洲等地。

 各种形状、各种颜色、各种尺寸、可靠的质量！优良的品质！可靠的信誉！我们会诚心为每位新老客
户服务！

 欢迎各位客商联系采购，我们将竭诚为贵公司提供最优质的服务，为您提供最满意的产品，做好贵公
司的后备力量。

 选择我们，与强者同行，真诚携手、共同合作，共创佳绩！

英文（english）:

http://upload.china.alibaba.com/offer/post/fill_product_info.htm?offer_id=653271713&operator=import#
http://wuzhougems.cn.alibaba.com/


一、welcome to our product website. if you need to buy our products, please contact us to discuss. please you need to
gem shape, size, color, details such as the number of orders sent to our mail, or fax to us. we will send you the product
price list, color card tables and other further information.

二、contact us:

 email:gems@vip.163.com

 trademanager:wuzhougems

 contact:mr.xianheng xie ms.lanmei wu

三、our operating principles: caused by the quality, honesty; the quality of survival, reputation and development;
pursue sincere cooperation and mutual benefit, common development!

四、company profile：

 our company is located in wuzhou city, guangxi, china. wuzhou is the world"s largest manufacture of synthetic
gems and export base, annual production of synthetic gemstones 70% of total world output, the world"s "capital of
synthetic gems".

 our company is a production, processing and marketing of professional manufacturers synthetic stones. we
produce, gemstones main products are: cubic zirconia stones、red corundum、blue corundum、blue spinel、glass
with rare earth、zircon jewelry and other gemstone products.

 our products are widely used in the hair, jewelery, rings, necklaces, watches, clothing, shoes and other decorative
purposes, particularly suitable for the needs of jewelry manufacturers.

 the shape of the product are: round, square, rectangle, oval, marquise, pear, triangle, heart, ball, star, teardrop,
flower, taper, rhombus, bow, hatchet , leaf, halfmoon, cross, bridge, pillow, turtle face, plain face, millennium face,
hearts and arrows and so on.

 color of the products include: white, black, olive, yellow, amethyst red, pink, orange, garnet, lavender, purple blue,
champagne, apple green, coffee, blue, tanzania, emerald, smoky, milky and so on.

 the product specifications from 1.0mm-60mm. grade the quality of products is divided into: a, aa, aaa.

 our products are diverse in shape, rich colors, complete specifications, high quality. we also can according to
customer"s samples or drawings production and processing all kinds of special shape, size, color, synthetic gems
products.

 good our technology, high quality, low prices, abide by credit, fast delivery, reputation at home and abroad. our
products sell well all over the country, direct marketing in hong kong, taiwan, southeast asia, the united states, europe
and other places.

 welcome all customers to contact the procurement, we will be happy to provide you with the best quality service,
provide you with the most satisfactory products, make your company"s reserve force.

 we choose, with strong peer sincerely join hands together to create success!
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